
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 10.09.2020 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Jaroslava Tureková 
                      Viliam Lučanský 
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Martin Matula 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
Ostatní prítomní  
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že 
chýbajú dvaja poslanci a to Ing. Peter Rendek a Ing. Igor Malko ale Obecné zastupiteľstvo v 
Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh programu zasadnutia obecného 
zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného 
zastupiteľstva.  
 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Správa riaditeľky MŠ a ZŠ o organizovaní škol. roku 2020/2021 
6. Rozpočtové opatrenie č. X/2020 
7. Správa hlavnej kontrolórky  - prehodnotenie miestnych daní – sadzba dane zo stavieb.  
8. Zámer kúpy parcely  KN C 96 – parčík pri pamätníku SNP 
9. Schválenie výšky úveru na kúpu parcely  KN C 96 – parčík pri pamätníku SNP 
10. Odsúhlasenie zápisu v kronike obce za rok 2019 a odmeny kronikárke obce. 
11.  Prerokovanie zákonnej povinnosti obce od roku 2021 – zneškodnenie kuchynského 

odpadu od občanov 
12.  Prerokovanie problémov s komunálnym odpadom na stanovišti – konečná Lázky, Belkam 

Ranch 
13.  Návrh a voľba inventarizačných komisií 
14.  Došlá korešpondencia, rôzne 
15.  Diskusia 
16. Záver 
 

2-3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia: Ing. Košút , Mgr. Pospíšilová a Ing. Matula 
     Overovatelia zápisnice: Ing. Korbeľ, p. Lučanský 



Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne. 
 
4. Kontrola uznesení 
Starostka :   skonštatovala, že bolo uložené predsedovi kultúrnej komisie predložiť správu 
komisie kultúry, ale keďže Ing. Malko chýba, správa sa presunula na budúce zastupiteľstvo. 
 
5. Správa riaditeľky MŠ a ZŠ o organizovaní škol. roku 2020/2021 
p. Petra Banášová – prečítala správu o výchovno-vzdelávacích činnostiach na rok 2020/2021 – 
príloha č. 2 
Mgr. Júlia Ugorčáková – podala správu o organizácii školského roka 2020/2021 – príloha č.3. 
Diskusia: 
Poslanci nemali žiadne otázky. Starostka obce upozornila, že od 12.9 treba mať nanovo zvolenú 
celú Radu školy. Oboznámila prítomných, že oslavy 90 výročia školy sa v dôsledku koronakrízy 
presúvajú na jar. 
 
6. Rozpočtové opatrenie č. X/2020 
Materiály poslanci dostali (príloha č.4 ),  
Diskusia: 
Ing. Tureková – opatrenie berú poslanci len na vedomie. Ide len o zapracovanie nových príjmov 
do kapitol a korekcie ako aj presuny v kapitolách. 
Bez diskusie 
 
7. Správa hlavnej kontrolórky  - prehodnotenie miestnych daní – sadzba dane zo stavieb 

Materiál  ( príloha č. 5) poslanci dostali. 
Ing. Tureková – oboznámila so sadzbami dane a zákonom, ktorý stanovil maximálny násobok 
medzi najvyššou a najnižšou sadzbou za stavby. Navrhuje, aby sa v tomto VZN už ustanovili 
sadzby tak, aby spĺňali túto podmienku a boli v súlade so zákonom. Pripraví a prepočíta 
sadzby tak, aby obec neutrpela výpadok príjmu z daní. 

Bez diskusie 
 
8 Zámer kúpy parcely  KN C 96 – parčík pri pamätníku SNP 
Starostka – minulý rok oslovila dedičov, že obec má záujem o vysporiadanie pozemku pod 
pamätníkom ako aj pozemok parčíka. Vtedy ešte nebolo ukončené dedičské konanie. Teraz 
keď sa dozvedela, že konanie je už ukončené oslovila zastupujúcu právničku dedičov. Tu sa 
dozvedela, že o parcelu má záujem aj nový majiteľ Masarykovej vily, ktorý ju chce využívať na 
parkovanie a ponúkol cenu za m2 30 € . Obec sa nijakom prípade nechce parčíku vzdať o tento 
sa starala celé roky a zároveň je tam aj pamätník padlým a preto navrhuje odkúpiť tento 
pozemok za cenu takú istú s tým, že obec si na to zoberie pôžičku. 
Oboznámila poslancov, že mala telefonát s majiteľom Masarykovej vily, ktorý jej oznámil, že 
ide vilu rekonštruovať , bude slúžiť na bývanie rodiny, ale zároveň tam zachová miestnosť , 
ktorá bude slúžiť na prehliadky a toto parkovisko bude slúžiť návštevníkom. Zároveň sľúbil, že 
pamätník tam ostane. Aj napriek jeho ponuke je za to, aby obec zabojovala o toto miesto 
a preto dala právničke vypracovať kúpnu zmluvu – príloha č.6. 
Diskusia: 
Ing. Košút – ak by nám  tam  pamätník ostal treba to zvážiť, peniaze teraz potrebujeme. 
Ing. Matula – občania by nám to neodpustili, keby sme ten pamätník neodkúpili. 
p. Žingor – pamätník treba zachovať, obec sa o to nezaujímala skôr ? 



starostka – obec sa o to zaujímala už pred rokmi  a urobí všetko pre to, aby sa parcela stala 
majetkom obce. Ak záujemca ponúknu vyššiu sumu a obec si ju nebude môcť dovoliť, zvažuje 
aj verejnú zbierku. 
Hlasovanie za zámer odkúpiť parcelu 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
9. Schválenie výšky úveru na kúpu parcely  KN C 96 – parčík pri pamätníku SNP 
Starostka navrhuje zobrať úver vo výške 20370 €na nákup uvedenej parcely vo VUB, kde 
máme všetky úvery. 
Ing. Tureková   podala stanovisko k dodržiavaniu podmienok na prijatie návratných zdrojov 
financovania - príloha č 7 
Hlasovanie: 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
 
10.  Odsúhlasenie zápisu v kronike obce za rok 2019 a odmeny kronikárke obce. 
Starostka – kronika za rok 2019 bola napísaná, poslanci ju majú k dispozícii, navrhuje odmenu 
kronikárke tak ako minulý rok 600 €. 
Hlasovanie: 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
 
11. Prerokovanie zákonnej povinnosti obce od roku 2021 – zneškodnenie kuchynského odpadu 
od občanov 
Starostka -  poslanci dostali materiály, od budúceho roku sa bude musieť zneškodňovať aj 
kuchynský odpad. Dostali sme ponuku od firmy zo Žiliny, ale to by vyšlo na jednu domácnosť 
cca 40  €, čo by obec finančne nezvládla . Firma Brantner pracuje na ponuke, ktorú by mali 
mať koncom septembra , uvidíme s akou ponukou prídu  a potom budeme rokovať čo s tým.  
 
 
12.  Prerokovanie problémov s komunálnym odpadom na stanovišti – konečná Lázky, Belkam 
Ranch 
Starostka – diskusia na internom fóre (príloha č. 8) o neskutočnom neporiadku a odpade 
okolo kontajnerov, dokonca vyhodené matrace z hotela v meste. Starostka vyzvala majiteľa 
hotela nech si odprace svoj odpad inak bude informovať políciu, na základe toho to odpratal. 
Obec tam má 4 kontajnery na odpad pre chatárov a mesto 3 kontajnery pre svojich 
záhradkárov a chatárov. Napriek tomu sa tam stále nachádza stavebný a veľkoobjemový 
odpad, ktorý s komunálnym odpadom nemá nič spoločné. Už mala aj jednanie s mestom, čo 
ďalej budú s tým robiť,  situácia ja neúnosná. Envi pack nedá viac kontajnerov na sklo a papier, 
podľa nich na počet obyvateľov máme dosť aj napriek tomu, že terajšie kontajnery nestačia. 
Situáciu budeme riešiť osadením kamier aj napriek tomu, že z finančného hľadiska to obec 
dosť zaťaží. Do budúcna by bolo zaujímavé riešiť tento problém osadením polopodzemných 
kontajnerov, ktoré sú už aj v Martine. Po rokovaní s mestom Martin, aby sa na riešením 
podieľali finančne povedali, že je problém investovať do cudzieho majetku keď v to v našom 
katastri. Jednania s mestom budú ešte pokračovať. Zatiaľ dáva odsúhlasiť nákup a inštalovanie 
kamerového systému na Lázkach a pri Belkam Ranch. 
 



Hlasovanie o predloženom návrhu: 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
13. Návrh a voľba inventarizačných komisií 

Materiály  poslanci dostali (príloha č. 9) 
Bez diskusie 

Hlasovanie : 
Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 
14. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka : 
- žiadosť Ing. Beláňa o vysvetlenie možnosti zriadenia elektrickej nabíjacej stanice, ktorú je 
možné teraz získať z dotácií, ( príloha č. 10 ). 
Hlasovanie o podanie žiadosti: Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
- výkup ciest ( príloha č. 11 ) – po konzultácií s právničkou sa do výkupu ciest nejdeme púšťať, 
lebo by sme museli u všetkých postupovať rovnako a keď že sú tam ľudia, ktorí si predstavujú 
neakceptovateľnú cenu za m 2, táto aktivita sa zastavuje. 
 
- prečerpávačka Turvod – chcú odkúpiť pozemok pri p. Kvôrkovi, na ktorom majú postavenú 
prečerpávačku. Obec má záujem, aby si posunuli plot, lebo je tam veľmi úzky priestor na cestu 
k pozemkom. Podľa nášho VZN obec pozemky predávať nemôže, môžeme to riešiť len 
zriadením vecného bremena. Ešte bude s nimi rokovať.  
 
- nová voľba zástupcov do Rady školy a MŠ. 
Navrhuje: Rada MŠ – Mgr. Pospíšilová a Ing. Korbeľ a ZŠ -  Ing. Matula a Ing. Rendek – sú to 
poslanci, ktorí majú v týchto zariadeniach aj svoje deti. 
Hlasovanie: Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
Starostka vyzvala poslancov: 
p. Lučanský – navrhuje zrušiť uznesenie č. 285/2020 a ešte raz zvážiť a hlasovať o žiadosti 
Hotela Bystrička. 
Hlasovanie o zrušení uznesenia:  
Hlasovanie: Za: 4    Proti: 1(Ing. Korbeľ)    Zdržal sa: 0 
Diskusia: 
Ing. Košút je za úpravu nájmu 
Hlasovanie o zníženie nájmu na rok 2020 o 500 €: 
 Za: 4    Proti: 1(Ing. Korbeľ)    Zdržal sa: 0 
 
 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 
 

 

 

 

 

 



 

Prezenčná listina 
zo zasadnutia mimoriadneho obecného 

zastupiteľstva, konaného dňa 10.09.2020 v zasadačke 
Obecného úradu v Bystričke. 

 
 
Prítomní :   
 
Zdenka Maršalová 
.................................................................................... 
Viliam Lučanský 
..................................................................................... 
Ing. Igor Malko 
....................................................................................... 
Ing. Rastislav Košút 
..................................................................................... 
Ing. Martin Matula 
...................................................................................... 
Ing. Marek Korbeľ 
..................................................................................... 
Mgr. Elena Pospíšilová 
...................................................................................... 
Ing. Peter Rendek 
...................................................................................... 
Ing. Jaroslava Tureková 
...................................................................................... 


